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-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Finn Harald Hollevik [mailto:finnhollevik@gmail.com]  
Sendt: 16. september 2016 10:21 
Til: Grethe Elin Mjelde; Byggesak Lindås; Postmottak Lindås 
Emne: Støy fra Rognaldsen Bakeri, Ådneviken 
 
Hei 
Jeg viser til telefonsamtaler med Dem vedr. "lydstøy" fra Rognaldsen Bakeri i Ådneviken. 
 
Bakeriet er i virksomhet 24 timer i døgnet hver dag hele uken.  Dvs søndager,andre helligdager (påske 
osv.).  Hele døgnet hver dag hører vi støy fra vifter,kompressorer og virksomheten forøvrig. Skal man 
være ute høres denne lydstøyen hele tiden.  Er vi inne og det er stille i huset høres det også. 
Å sove med vindu åpent er også svært plagsomt. Vi understreker at denne støyen foregår hele 
døgnet,hvert minutt. Det er ikke lenger noen tid hvor det er helt stille. 
 
Vi har hatt en dialog med Tom Larsen på bakeriet fra 2. juni hvor flere naboer var tilstede. Larsen uttalte 
forståelse for problemene, og diverse tiltak skulle settes i gang.  Nå er vi kommet til september uten noe 
har skjedd.  Når vi purrer på dette, kommer han bare med utflukter og unnskyldninger. 
 
Vi naboer finner oss ikke i at vår livskvalitet skal ødelegges av en bakerifabrikk midt i en bygd på denne 
måten. vi stillier gjerne på et møte for å belysen hvordan vi opplever dette. 
. 
 At kommunen i hele tatt har gitt tillatelse til bygging av denne fabrikken her i et boligområde er en 
annen sak. 
 
Vi krever at Lindås Kommune nå tar tak i dette, og gir Rognaldsen pålegg med korte frister for 
gjennomføring om at lydnivået skal vesentlig ned. 
 
Vi forventer å høre fra dere. 
 
Med hilsen 
Finn Harald Hollevik m/flere. 
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